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ZAPISNIK SA 50. (ELEKTRONSKE) SJEDNICE 

ŠKOLSKOG ODBORA 

 

Održane od ponedjeljka 28.12.2020. godine u 14 sati s rokom očitovanja 

u utorak 29.12.2020. godine u 14 sati  

 

Predsjednica Školskog odbora dr.sc. Diana Vlahović sazvala je elektronsku sjednicu na 

temelju članka 44. Statuta Osnovne škole Bogumila Tonija s dnevnim redom: 

1. Usvajanje zapisnika sa 49. sjednice Školskog odbora. 

2. Izbor kandidata temeljem provedenog natječaja za radno mjesto učitelj/ica razredne 

nastave na neodređeno puno radno vrijeme. 

3. Sklapanje ugovora o radu s Damirom Vranekovićem za radno mjesto domara na 

puno neodređeno vrijeme temeljem suglasnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja. 

4. Odluka o otpisu knjižnične građe iz fonda školske knjižnice. 

5. Plan i obrazloženje financijskog plana za 2021. godinu.  

6. Razno. 

 

       1.  Zapisnik sa 49. sjednice 

            Zapisnik sa 49. Sjednice Školskog odbora usvojen je jednoglasno (sa sedam 

            glasova).  

 

       2. Izbor kandidata temeljem provedenog natječaja za radno mjesto učitelj/ica 

           razredne nastave na neodređeno puno radno vrijeme. 

           Na prijedlog ravnateljice donesena je Odluka: 

           S obzirom da je pristigla samo jedna prijava na natječaj koja udovoljava traženim 

           uvjetima, prihvaćena je molba kandidatkinje Tatjane Radišić za radno mjesto učiteljice 

           razredne nastave. 

           Prijedlog je usvojen jednoglasno. 

 

3. Sklapanje ugovora o radu s Damirom Vranekovićem za radno mjesto domara na 

puno neodređeno vrijeme temeljem suglasnosti Ministarstva znanosti i 

obrazovanja. 

Temeljem suglasnosti Ministarstva znanosti i obrazovanja od 25. studenog 2020. 

sklopljen je ugovor o radu na puno neodređeno radno vrijeme s domarom Damirom 

Vranekovićem, a za nepuno neodređeno (20 sati) radno vrijeme za domara, provesti 

će se natječaj. 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su potvrdili sklapanje ugovora. 



4. Odluka o otpisu knjižnične građe iz fonda školske knjižnice. 

            Prijedlog odluke o otpisu knjižnične građe iz fonda školske knjižnice usvojen je 

            jednoglasno. 

 

5. Plan i obrazloženje financijskog plana za 2021. godinu. 

Plan i obrazloženje financijskog plana za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. 

godinu usvojen je jednoglasno te su dostupni na web stranici škole. 

 

6. Razno. 

Pod točkom „razno“ članica Školskog odbora Vlatka Šalamun ukazala je na stanje 

školskog igrališta Područne škole u Farkaševcu, ustvrdivši kako je uočeno da su 

mreže iza golova potrgane, igralište nije ograđeno te da golovi nisu učvršćeni i 

predstavljaju opasnost zbog mogućeg rušenja. Potrebno je zbog sigurnosti školske 

djece, ali i djece koja koriste igralište izvan nastave izaći na teren i u što kraćem 

vremenu osigurati igralište. 

 

       

        

 

 

Zapisničar                                                                         Predsjednik Školskog odbora  

       /Dalibor Petrina/                                                                           /dr.sc.Diana Vlahović/  


